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Protokół Nr 9.2017 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 24 listopada 2017 r. 

godz. 12:30 

 

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu uczestniczyło 5 członków 

komisji na ogólną liczbę 8 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył jego obradom pan Alfred Skura – Przewodniczący Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który powitał zarówno członków komisji, jak i osoby 

zaproszone. Następnie stwierdził prawomocność obrad. Nieobecne 3 osoby – pan Jacek Dwojak, pani 

Maria Serwinowska, pan Ryszard Łucki. Nieobecności usprawiedliwione przez Przewodniczącego 

prowadzącego posiedzenie. 

Posiedzenie rozpoczęte w obecności 4  - osobowego składu komisji (nieobecny pan Zbigniew Zięba). 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2017 – 2027, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

c) akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie, 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach, 

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie, 

f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach, 

g) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka, 

h) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Jałowęsach, 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Sulejowie, 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Niemienicach, 
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k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka, 

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową Szkołę 

I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową Szkołę 

I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – Curie, 

n) przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic miedzy 

regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

o) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na realizację zadań. 

3. Sprawy organizacyjne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy wszyscy otrzymali proponowany porządek posiedzenia. Członkowie 

komisji potwierdzili otrzymany w/w porządek posiedzenia. 

 

 Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź inne propozycje.   

Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem proponowanego porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia 

bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł pan Zbigniew Zięba (godz.12:32). Od tej chwili 

posiedzenie toczyło się w 5 osobowym składzie komisji. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 
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 „Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Opatowskiego na 2017 r. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

c) akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej 

I stopnia w Opatowie. 

 

O głos poprosił pan Starosta, który poinformował, iż w związku z tym, że nie ma bezpłatnej 

szkoły muzycznej w Opatowie i sąsiednich powiatach, powstał pomysł utworzenia przez powiat 

państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie. Starosta dodał, iż szkoła ta będzie dla 

uczniów i chętnych dzieci, chcących rozwijać swoje uzdolnienia muzyczne. Zajęcia prowadzone 

byłyby w godzinach popołudniowych i obejmowały by naukę gry na instrumencie (lekcje 

indywidualne), zespół instrumentalny, chór oraz przedmioty ogólno muzyczne (rytmika, 

kształcenie słuchu, audycje muzyczne), które byłyby realizowane w grupach. Nauczanie będą 

prowadzić pedagodzy z doświadczeniem zawodowym. Pan Starosta powiedział, iż nauka 

odbywałaby się w dwóch cyklach: sześcioletnim – dla dzieci w przedziale wiekowym między 

piątym a dziesiątym rokiem życia oraz w cyklu czteroletnim – dla dzieci między ósmym, 

a szesnastym rokiem życia. Planowany czas rozpoczęcia nauki to wrzesień 2018 r. Pan Starosta 

oznajmił, iż zgodę na powstanie w/w szkoły wydaje Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do 

Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym 
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lub znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 

w Jałowęsach. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do 

Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym 

lub znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 

w Sulejowie. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do 

Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym 

lub znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 

w Niemienicach. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 
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g) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. 

Mieczysława Jopka. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 

w Dębnie im. Mieczysława Jopka. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

h) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Jałowęsach. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Sulejowie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie. 

 

 Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 
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 W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Niemienicach. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach. 

 

 Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

 W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka. 

 Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka.  

 

 Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

 W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową 

Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie. 

 Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie. 

 

 Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

 W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 



OR - II.0012.3.9.2017 

 

Protokół  Nr 9.2017 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu  

- V kadencji odbytego w dniu 24 listopada 2017 r.                                                     Strona 7 

 

 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową 

Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – 

Curie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. 

Marii Skłodowskiej – Curie. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

n) przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic 

miedzy regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu 

wyrównywania różnic miedzy regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

o) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na 

realizację zadań. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych 

przekazanych przez Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2017 roku na realizację zadań. 

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej - kierownikowi Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która powiedziała, że w związku ze zwiększonymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych w zakresie likwidacji barier architektonicznych, 

w komunikowaniu się i technicznych, proponuje się przeznaczyć na ten cel część środków PFRON 

przeznaczonych w uchwale Rady Powiatu w Opatowie z dnia 22 lutego 2017 r. na dofinansowanie 

zapotrzebowania w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 

przyznawane osobom niepełnosprawnym w ramach zadań z zakresu rehabilitacji społecznej 
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w wysokości 155.425,00 zł, które proponuje się zmniejszyć do kwoty 152.425,00 zł. Uzyskaną 

w ten sposób nadwyżkę w kwocie 3000,00 zł proponuje się przeznaczyć na dofinansowanie 

likwidacji barier architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych na wniosek 

indywidualny osoby niepełnosprawnej zgodnie z przepisami ustawy.  

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu posiedzenia. 

 

Ad.3. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie posiedzenia. 

 

O głos poprosił pan Starosta, który poinformował, o podjętych działaniach związanych 

z zatrudnieniem osoby polskiego pochodzenia (mającą Kartę Polaka). Zatrudniona jest w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki. Do zadań tej osoby należy tłumaczenie stron 

internetowych powiatu i jego jednostek na język ukraiński. Dodał, iż ma nadzieje, że pozwoli to na 

pozyskanie młodzieży ukraińskiej do powiatowych placówek, a tym samym na funkcjonowanie 

tych placówek w niezmienionym składzie kadrowym. Pan Starosta wspomniał, iż radny pan 

Grzegorz Gajewski ma znajomego księdza w Kazachstanie i stąd propozycja zaproszenia 

młodzieży polskiej również z Kazachstanu. 

Pan Starosta powiedział również, iż w planach jest powstanie szkoły rolnictwa biodynamicznego 

(ekologicznego) w powiecie opatowskim. W styczniu organizowany będzie wyjazd do Danii celem 

nawiązania współpracy.  

Nadmienił pan Starosta, iż jeśli chodzi o sprawy Szpitala Powiatowego w Opatowie liczy, iż 

Szpital zostanie przejęty bez żadnych problemów. Natomiast kompleksowe zagospodarowanie 

szpitala przedstawi po przejęciu przez powiat. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Wacław Rodek, który zapytał pana Starostę, czy są jakieś problemy 

z poprzednim dzierżawcą. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Starosta, iż na obecną chwilę nie ma żadnych 

problemów z poprzednim dzierżawcą. 

 

Ponownie głos zabrał pan Wacław Rodek, który stwierdził, iż prowadzenie szpitala jest trudnym 

zadaniem i z pewnością trzeba dołożyć środków finansowych, w celu zapewnienia prawidłowego 

funkcjonowania. 

 

Głos zabrał pan Zbigniew Zięba, który stwierdził: cyt. „iż jakikolwiek by nie był dzierżawca, 

w jakiejkolwiek firmie, w jakiejkolwiek dziedzinie, jeśli jedynym pomysłem na działalność jest 

cięcie kosztów to na tej dziedzinie nie wyjdzie, trzeba pozyskiwać środki, a nie ciąć koszty”. 
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Podsumowując dyskusję w w/w temacie pan Starosta stwierdził, iż każdy radny nie zależnie 

z której jest opcji, powinien być dumny z tego co udało się zrobić w naszym powiecie. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

realizacji ostatniego punktu posiedzenia. 

 

Ad.4. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 12:55). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko  

Przewodniczący Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

 

/-/Alfred Skura 

 

 


